

Lagoona Mall and W Doha Hotel Launch Piazza Outdoor Festival



Doha, Qatar, January 24, 2018- Lagoona Mall, Doha's premium shopping and lifestyle destination, is excited to welcome visitors to its first month-long outdoor festival lasting from 14 December 2017 till the 10th of February 2018. The exciting new celebrations at Lagoona Mall's Piazza Outdoor Festival will take place every weekend and are the start of an array of new and innovative experiences for shoppers.

In collaboration with W Doha Hotel, the Festival hosts live cooking stations and a variety of opportunities to taste delicacies from the hotel's desirable range of restaurants, offering the best gastronomic experience in Doha.

Lagoona Mall transformed its Piazza into an attractive destination filled with food, art and family activities catering for people of all ages. Mall-goers will experience every weekend exciting, fun-filled entertaining activities such as an adventure park, a graffiti artist, children's workshops and musical performances from local artists, as well as live entertainment. The Piazza Outdoor Festival will take place every weekend until the 10th of February 2018; Thursdays from 6:00 pm till 11:00 pm and Fridays from 2:00 pm till 11:00 pm and Saturdays from 12:00 noon to 9:00 pm.

The new festival that is lasting for more than a month and a half will become the go-to destination for family-friendly fun, bringing visitors a unique and unforgettable experience.

English

لاجونا مول وفندق دبليو الدوحة يطلقان مهرجان الهواء الطلق



الدوحة، قطر، ٢٤ يناير، ٢٠١٨ - ينظم لاجونا مول، وجهة التسوق الراقية في الدوحة، مهرجان الهواء الطلق الأول من نوعه والممتد من ١٤ ديسمبر ٢٠١٧ حتى ١٠ فبراير ٢٠١٨. ويستقبل المهرجان الزوار خلال عطلة نهاية الأسبوع ليوفر لهم مجموعة من التجارب الجديدة والمبتكرة للمتسوقين.

بالتعاون مع فندق دبليو الدوحة، يستضيف المهرجان محطات طهي حية ومجموعة متنوعة من الأطباق الشهية لأشهر المطاعم في الفندق، ويقدم جواً مختلفاً لتناول الطعام في الدوحة.

ويوفر المهرجان لرواد لاجونا مول تجربة مميزة حافلة بأشهى المأكولات والفنون والعروض والأنشطة العائلية التي تناسب جميع الأعمار. كما يستمتع محبي التسوق في نهاية كل أسبوع بتجارب وعروض ترفيهية مميزة منها مساحة للتّحدي والمغامرات وأخرى لفن الغرافيتي على الجدران وورش عمل للأطفال وعروض موسيقية حيّة. يستمر المهرجان لغاية ١٠ فبراير ٢٠١٨، وتقام الأنشطة والفعاليات كل يوم خميس من الساعة ٦:٠٠ حتى ١١:٠٠ مساءً والجمعة من الساعة ٢:٠٠ ظهراً حتى ١١:٠٠ مساءً والسبت من الساعة ١٢:٠٠ ظهراً حتى ٩:٠٠ مساءً.

وسيصبح المهرجان الجديد، الذي يستمر لأكثر من شهر ونصف، الوجهة المفضلة للأسرة والأصدقاء لما يحمله من لحظات فريدة لا تنسى للزوار.

لاجونا مول

LAGONA MALL